

11 June 2024
2024年6月11日

Gold Award for ESG Excellence ESG杰出表现金奖

PYX Resources Ltd (PYX or the Company) (NSX: PYX | LSE: PYX) the world's third largest publicly listed zircon producer by zircon resources¹, is pleased to announce that it has received a Gold Environmental, Social and Governance ("ESG") Excellence Award under the Zircon Industry Association's ("ZIA") industry wide ESG reporting and rating process.

拥有全球第三大锆石资源量¹的锆石上市生产商**PYX Resources Ltd** (PYX或公司) (NSX: PYX | LSE: PYX) 欣然宣布, 公司在锆石行业协会 (Zircon Industry Association) 的行业泛环境、社会和治理 (Gold Environmental, Social and Governance, 简称“ESG”) 报告和评级流程中荣获ESG杰出表现金奖。

The ZIA is the association of the world's primary zircon producers and consumers who together account for approximately 80% of global annual production of zircon and zirconia.

锆石行业协会是全球主要锆石生产商和消费者的协会, 该协会合计约占全球锆石和氧化锆年产量的80%。

Each year, the ZIA reviews, validates and analyses ESG data from members against 20 ESG key performance indicators. The findings enable the ZIA and participating members to assess ESG KPIs, benchmark performance against peers, and helps support communication to different stakeholders. 每年, 锆石行业协会根据20个ESG关键绩效指标审查、验证和分析成员的ESG数据。分析结果让锆石行业协会及其成员能够对ESG关键绩效指标做出评估, 将ESG表现与同行进行比较, 并有助于与不同利益攸关方的沟通。

The Gold Award for ESG Excellence received by PYX is one of the highest awards achievable under the ZIA's ESG reporting and rating process and illustrates PYX commitment to ESG and good business stewardship.

本次PYX荣获的ESG杰出表现金奖是锆石行业协会的ESG报告和评级流程中的最高奖项, 彰显了PYX践行ESG的持续努力和业务管理能力。

¹ according to publicly available information as of 30 June 2023
根据截至2023年6月30日的公开可获得信息

11 June 2024
2024年6月11日

PYX Resources' Chairman and Chief Executive Officer, Oliver B. Hasler, said:

PYX的董事长兼首席执行官何力先生（Oliver B. Hasler）评论道：

“ESG is not merely a “nice to have”; it is the cornerstone of our business. Our PYX Cares program, inspired by the UN's Sustainable Development Goals, shapes our business ethos and development. PYX Cares is a comprehensive sustainability initiative designed to deliver sustainable value to all stakeholders. By empowering local communities, protecting the environment, promoting diversity, and ensuring employees and the people of Kalimantan can fully participate in and benefit from PYX's long-term success, we stay true to our mission.

“ESG不仅仅是锦上添花的存在，而是我们业务发展的基石之一。PYX Cares项目源自联合国可持续发展目标，塑造了我们的企业精神和业务发展。PYX Cares项目是一个全面的可持续性倡议，旨在为所有利益攸关方创造可持续价值。我们坚定地履行自身的使命，赋能当地社区、保护环境、提倡多元化、并保证员工和加里曼丹省的人民能充分参与并分享PYX的长期成功。

“Receiving the ZIA's Gold Award for ESG Excellence is a significant recognition of PYX's unwavering commitment to operating at the highest ESG standards in our industry.”

“PYX始终致力于以行业最高ESG要求运营，此次锆石行业协会颁发的ESG杰出表现金奖是对我们这一努力的重要认可。”

***** ENDS *****

*****结尾*****

For more information:

欲查询更多信息，请联系：

info@pyxresources.com

Tel.: +61 2 8823 3132

This announcement is authorised for release by Oliver B. Hasler, Chairman and Chief Executive Officer.

本公告由董事长兼首席执行官何力先生（Oliver B. Hasler）授权发布。

About PYX Resources

关于PYX Resources

PYX Resources Limited (NSX: PYX | LSE: PYX) is a producer of premium zircon dual listed on the National Stock Exchange of Australia and on the Main Market of the London Stock Exchange. PYX's key deposits, Mandiri and Tisma, are large-scale, near-surface open pit deposits both located in the alluvium-rich region of Central Kalimantan, Indonesia. PYX, whose Mandiri deposit has been in

11 June 2024
2024年6月11日

production since 2015, is the 3rd largest publicly traded producing mineral sands company by zircon resources globally. Determined to mine responsibly and invest in the wider communities where we operate, PYX is committed to fully developing its Mandiri and Tisma deposits, with the vision to consolidate the mineral sands resources in Kalimantan and explore and acquire mineral sands assets in Asia and beyond.

PYX Resources Limited (NSX: PYX | LSE: PYX) 是在澳大利亚国家证券交易所和伦敦证券交易所主板双重上市的高品位锆石生产商。PYX的主要矿床Mandiri和Tisma是大型浅层露天矿作业矿床，均位于印度尼西亚中加里曼丹省富含冲积层沉积物地区。PYX旗下的Mandiri矿床于2015年投产，当前PYX已经成为拥有全球第三大锆石资源量的矿砂生产上市公司。公司决心在我们的作业区内进行负责任开采并投资更广泛的社区，致力于在充分开发Mandiri和Tisma矿床的同时，着眼于整合加里曼丹地区的矿砂资源及勘查和收购亚洲及其他地区的矿砂资产。